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Referat november-2014 
Emne: Bestyrelsesmøde i Korsør Sejlklub  

Data om mødet 

 
Dato: 18. november 2014 

Tid: 19.00  - 21.00 

Sted: Klublokalet 

 

Referent: Lars Jørgensen 

Indkaldte:  

Lars Vejsager Jørgensen 

Bent Ehlers 

Leon Hulstrøm 

Kasper Jørgensen 

Fritz Lauritsen 

Morten Adel Larsen 

Thomas Mantzius 

 

Fraværende: Thomas Manzius 

                      Leon Hulstrøm 

 

 

 

Dagsorden:  Referat: Aktion  

 

1. Nyt fra formanden og amba. 

representant. 

 

 

 

2. Nyt fra Kasserer. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

3. Mail fra Georg Schøneman 

 

 

 

 

4. Mail fra Juniorudvalg 

 

 

 

 

 

 

 

 

Intet at berette da Thomas ikke 

var til stede, grundet 

operation. 

 

 

Årsregnskaber laves af 

Marianne i fællesskab med 

Bent.  

 

Fremlagde juniorudvalget 

indkøb i 2014 sæsonen. 

 

Medlemsregister blev løbet 

igen. 

 

Lars forventer at have 

regnskab for årets sidste 6 

måneder klar midt i december 

når Banko spil er afviklet. 

 

Bestyrelsen ser positiv på 

henvendelse fra Georg og 

syntes Thomas bør kontakte 

Georg for et evt. samarbejde. 

 

Bestyrelsen tror ikke amba vil 

anlægge en flåde i havne 

bassin men vil forelægge amba 

ønsket. Opfordrer udvalget til 

at opankrer Nydam jollen og 

benytte denne som ”base” 

 

 

 

 

 

 

 

 

Bent + Marianne 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Lars 

 

 

 

 

Thomas 

 

 

 

 

Thomas 
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5. Henvendelse fra Korsør lystbådehavn 

vedrørende støtte til slæbested. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

6. Vinterens aktiviter. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

7. evt 

 

 

 

 

Der arbejdes på flydebro ved 

slæbested. (se punkt 5) 

 

Nyt udstyr! Der afholdes 

budget møde først i det nye år 

og udvalget opfordres til at 

søge fonde og sponsorer. 

Formand skal informeres når 

der søges så han ikke bliver 

kontaktet og er totalt uvidende.  

 

 

Bestyrelsen ser meget positivt 

på etablering af slæbested med 

flydebro til gavn for havnen 

trailerbådsfolk og sejlklubben 

jollesejlere.  

Det fremsendte forslag finder 

sejlklubben dog ikke 

tilstrækkelige og opfordrer til at 

havnen laver et projekt hvor 

der kun er en lang flydebro på 

samme længde som den 

nuværende. Flydebro bør 

placeret så det er muligt at 

bakke ned på begge sider af 

den. Når projekt er udarbejdet 

og budget lagt vil sejlklubben 

med dette materiale søge 

fonde om økonomisk støtte.  

 

 

Julebanko arrangeres som de 

tidligere år. 

 

Nytårstaffel arrangeres igen 

Morten laver indbydelse. 

 

Lars kontakter ”riggerne” I 

Svendborg vedrørende lørdag 

eller søndag demonstration af 

spejl i moderne tovværk. 

 

Thomas tager kontakt til FTLF 

vedrørende foredrag. 

 

 

Tillades E-smøger i klublokalet!  

 

 

Bevillinger til automat  

 

Havn og sejlklub 

 

 

Juniorudvalget 

 

 

 

 

 

 

  

 

Thomas 

meddeler amba 

beslutning. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Lars 

 

 

Thomas+Morten 

 

 

Lars 

 

 

 

 

Thomas. 

 

 

 

Tages op på 

næste møde 

 

Undersøges af 

alle og tages op 

på næste møde. 

 
 

Underskrifter: 


